
Zdpisnicu
zo zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva v Dulove,

ktor6 sa konalo 19. }6na20l9

Prftomni: podl'a prezendnej listiny

Overovatelia: Ing. P. Miduda, Ing. P. Mi5ik
Zapisovatefka: Mgr. K. Tomanov6

Starosta obce Ing J. Samaj skon5tatoval, 2e vzhladom na podet
pritomnlfch poslancov 7, je zasadnutie uznilSaniaschopn6. Program zasadnutia
predloZil na schv6lenie:

1. Otvorenie zasadnutia

2. Projekt ,,Zabezpedenie qfchleho a bezpedn6ho vyjazdu z hasidskej

zbrojnice v Dulove"
3. R6zne

4. Diskusia
5. Ziner

Poslanci hlasovali o schv6leni programu rokovania OZ.
Vysledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing.V. Backo, A. Dobrodenka, R. G6bor, J. Ho5m6nek,

Ing. P. Miduda, Ing. P. Mi5ik, J. P6nov)
Proti: 0 hlasov
Zdrial sa: 0 hlasov

K 2. bodu: Proiekt .,Zabezpeienie rfchleho a bezpein6ho Wiazdu
z hasiiskei zbroinice v Duloveoo

Obec Dulov reaguje na tretiu vyzvu Ministerstva vnritra SR - dot6cie na
rekon5trukciu hasidskych zbrojnic, tento l<rdt naprojekt ,,Zabtezpedenie rychleho
a bezpedneho vyjazdu z hasidskej zbrojnice v Dulove". Hasidsk6 zbrojnica bola
vyraznej5ie rekon5truovand ai, v roku 2017, z d6vodu pridelenia dot6cie na
opravy vnftornej dasti budovy ako sanita, okn6, dvere, vyjazdove briny,
soci6lne zariadenia, omietky a pod.

V roku 2018 bola realizovand rekon5trukcia obvodov6ho pl65ta zbrojnice
z ddvodu potreby zvifsenia energetickej hospod6rnosti budovy atiei, z d6vodu
potreby scelenia vzhladu s materskou Skolou, ktorej obvodovy pl65t' bol tieZ
zrekon5truovany. Tieto prirce boli taktiei, financovand z dotdcie MV SR.
V pripade potreby rychleho hasidsk6ho zinahu je v5ak potrebnd e5te z takto
obnovenej budovy prebudovat azrealizovat bezpedny vyjazd vozidiel ponad
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rigol potoka ajeho napojenie na obecnri komunik6ciu atieL vybudovanie
signalizadn6ho zariadenia pre vyjazd hasidskej techniky, ktor6 bude pozostixat
zo svetelnych a akustickych prvkov. Podfa rozpodtu bude celkov6 hodnota
projektu vrdtane DPH vo vy5ke 5.446,93 €. Obec bude Liadat o dot6ciu vo
vy5ke 5.174 €. Zvy5ok bude spolufinancovat' obec.

Poslanci hlasovali o schv6leni podat' projekt ,,Zabezpedenie rychleho
abezpedneho vyjazdu z hasidskej zbrojnice v Dulove" vo vy5ke 5.446,93 e
Vysledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Irg.V. Backo, A. Dobrodenka, R. G6bor, J. Hoim6nek,

Ing. P. Miduda, Ing. P. Mi5ik, J. P6nov)
Proti: 0 hlasov
ZdrZal sa: 0 hlasov

Poslanci hlasovali o schv6lenf zabezpedit' spolufinancovanie projektu vo vy5ke
minim6lne 5oh z opravnenlfch n6kladov projektu
Vlzsledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing.V. Backo, A. Dobrodenka, R. G6bor, J. Ho5m6nek,

Ing. P. Miduda, Ing. P. Mi5ik, J. P6nov)
Proti: 0 hlasov
ZdrLal sa 0 hlasov

K 3. bodu: R6zne
Na minulom zasadnuti sa rie5ila mimoriadna okolnost'- odvodnenie cesty

pri MS. Po daZdi na ceste pri VtS byva zatopend cesta, preto obecny frad podal
ohl6senie drobnej stavby na odstr6nenie tohto probl6mu. Projekt pripravila
zodpovedn6 osoba na projektovanie cestnych stavieb, geodet zameral cestu

a odvodnenie sa zrealizuje do miestneho potoka. Rozpodet pr6c dosiahne asi 1

tis. €, preto je potrebn6 navy5it rozpodet o 400 €. PrSce budir financovan6
zrezervndho fondu ako mimoriadna okolnost'vzhfadom na v6Znost situ6cie.

Poslanci hlasovali o schv6leni pouZitia prostriedkov rezervndho fondu na beLne
vydavky vo vy5ke 1.000 € na mimoriadnu okolnost' ,,Odvodnenie obecnej cesty
pri MS" vzati na vedomie Uznesenim d. 2012019, vzmysle ustanovenia $ 10

odsek 9 zdkona d. 58312004 Z. z. o rozpodtovych pravidl6ch tuemnej
samospr6vy a o zmene a doplneni niektorych z6konoy y z.n.p.
Vysledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Irrg. V. Backo, A. Dobrodenka, R. G6bor, J. Ho5m6nek,

Ing. P. Miduda, Ing. P. Mi5ik, J. P6nov)
Proti: 0 hlasov
ZdrLal sa: 0 hlasov
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Na zdklade pisomnej Ziadosti riaditefky ZS Mgr. Lup6kovej a

predbeZn6ho zdqmu viacerych rodidov deti nav5tevujircich ZS Dulov
ojednotliv6 umeleck6 odbory Z[JS, bol osloveny riaditef Srikromnej ZUf;
v Trendianskej Teplej Mgr. Tibor Ukropec. Po obhliadke priestorov p6vodn6ho
Skolsk6ho bytu v budove ZS vyjadril spokojnost' s vefkost'ou aj akustikou
priestorov. Po tom, ako sa vykonaju nevyhnutn6 stavebnd irpravy vo v5etkych
miestnostiach, nanovo sa zrealizuje elektroin5tal6cia priestorov, vybudujf novd
samostatn6 toalety s umyvadlom a vymal'ujir sa vietky zrekon5truovan6
priestory, nid nebude br6nit' tomu, aby priestory boli vyulivane na zdujmovo -
umeleckd krulky, zamerand na hudbu s moZnost'ou vyuZitia priestorov z6rovefl
aj na kniZnicu.
Mgr. A. Lup6kov6, riaditelka ZS - v Ziadosti uviedla, Ze potrebuju skladovy
priestor na kabinet. Starosta gbce - bolo by vefkym komfortom, keby sa

prerobeny uditefsky byt vyulil na kabinet. Vonku sa prerobi sklad a m6Ze sa

poulivat'na sklad pom6cok. Blfvaly byt sa m6Ze vyulit pre zdujmovir dinnost',
kniZnicu apod. Ak riaditefka ZS oslovi niektor6ho poslanca aon si osvoji jej
n6vrh, m6Z,e ho predlolit nazasadnvli OZ na prerokovanie.

Poslanci hlasovali o schv6leni zriadenia ZIJS v priestoroch Skolsk6ho bytu v ZS
Dulov
V)rsledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Irg.V. Backo, A. Dobrodenka, R. G6bor, J. Ho5mdnek,

Ing. P. Miduda, Ing. P. Mi5fk, J. P6nov)
Proti: 0 hlasov
ZdrLal sa: 0 hlasov

Poslanci hlasovali o schv6leni rekon5trukcie a prerobenia p6vodn6ho Skolskdho

bytu na priestory vyuLivan6 ako udebn6 priestory zdujmoveho a umeleck6ho
krriZku zamerandho na hudbu resp. obecnri kniZnicu
Vysledok hlasovania:
Za: 6 hlasov (Ing.V. Backo, A. Dobrodenka, R. G6bor, J. Ho5m6nek,

Ing. P. Miduda, Ing. P. Mi5ik)
Proti: 0 hlasov
ZdrLal sa: t hlas (J. P6nov)

Poslanci hlasovali o schv6leni derpania irveru na realizdciu projektu vo vy5ke
15.200 € na rekon5trukciu a prerobenie p6vodndho Skolsk6ho bytu
Vlrsledok hlasovania:
Za: 6 hlasov (Irrg.V. Backo, A. Dobrodenka, R. G6bor, J. Ho5m6nek,

Ing. P. Miduda, Ing. P. Misik)
Proti: 0 hlasov
ZdrLaI sa t hlas (J. P6nov)



Beh okolo Dulova bude oslavovaf na budirci rok 50. vyrodie zaloi.enia.
Pri tejto prileZitosti obec ako hlavny organiziior a garant celdho priebehu
pretekov uL, dixnej5ie pl6nuj e zrealizovat' vhodny pamiitnik pripominajrici si

vznik tohto popul6rneho behu, konajirci sa druhir oktobrovri nedelu prislu5n6ho
roka. Ako najvhodnej5i priestor sa vybrala lokalita v strede obce, ned'aleko
Startu a ciefa pretekov. Vefk6 dast' pozemkov danej lokality je v5ak vo
vlastnictve srikromnych os6b, s ktorymi sa v sfdasnosti podpisuje zmLuva
o dlhodobom pren6jme na vybudovanie oddychovej z6ny s pamiitnikom
k zaloLeniu Behu okolo Dulova. Obec chce vyuZit' moZnost' ziskania dot6cie na
projekt z IJradu podpredsedu vl6dy SR pre investicie a informatizilciu, kde je
termin podania Ziadosti do 30.6. Zd6vodu, i,e nie je e5te vypracovany frntiny
rozpodet projektu ,,Oddychovej zony s pamiitnikom k Behu okolo Dulova" a je
potrebn6 pri podani Ziadosti uviest' aj 10% spolufinancovanie schvdlene OZ,
navrhuje starosta obce schvSlit'diastku maxim6lnej spoluridasti vo vyike 1.500
€, do by predstavovalo celkov6 n6klady vo v1iSke 15.000 €. Minim6lna vy5ka
dot6cie je 10 tis. €. V sridasnosti bol geodetom vytvoreny geometricky p16n na
obnovenie celych p6vodnych nehnutefnosti, tj. nov6 parceln6 dfsla y ,,,C" stave.
Na pozemkovy odbor bude zasland Ziadost' o vydanie zdvdzndho stanoviska pre
pripravovany zdmer qfstavby oddychovej zony s trvalym vyflatim dasti ornej
p6dy. Sirdasne bude prebiehat' vypracovanie projektu s rozpodtom, potom bude
nasledovat' uzemnd a stavebnd konanie.

Poslanci hlasovali o schv6leni spolufinancovania projektu ,,Oddychovd z6na
s pamiitnikom Behu okolo Dulova" vo vy5ke 10o/o z predloZendho projektu,
maxim6lne v5ak do ry5ky 1.500 €
Vysledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing.V. Backo, A. Dobrodenka, R. G6bor, J. Ho5m6nek,

Ing. P. Miduda, Ing. P. Misfk, J. P6nov)
Proti: 0 hlasov
ZdrZal sa: 0 hlasov

Projekt ,,Zelen:iu triedu m6me vonku" bol podany a E schv6leny
zParticipativneho - komunitn6ho rozpodtu Trendianskeho samospr6vneho
kraja. Projekt vychddza z modelu demokratickej participdcie, ktory v roku 1989
vyvinulo brazilske mesto Porto Alegre. Podas procesu participativneho
komunitndho rozpodtu, dlenovia a dlenky urditej komunity priamo rozhodujir
o tom, ako vyuZit' dast' verejndho rozpodtu. Inymi slovami: liudia, ktori platia
dane, rozhodujir o ich vyuLitl Vna5om projekte ide ovybudovanie tzv.
vonkaj5ej triedy, ktorS by ,, dase priaznivdho podasia slfZila na vyudovanie
vhodnych predmetov. Trieda by bola mobiln6, lavice a stolidky, tabule,
premietaci monitor, pl6tno a podobn6 udebn6 pomdcky by sa uskladiovali
v opravenych priestoroch hospod6rskej budovy na Skolskom dvore. Zelend



trieda bude vyuLivand aj vo vofnom dase deti pri r6znych akci6ch poriadanych

obcou, Skolou alebo inymi organizdciami.
Celkov6 qf5ka projektu je 4.700 €. Z rozpodtu Trendianskeho

samospr6vneho kraja ndm bola schv6len6 diastka v maxim6lnej moZnej vy5ke

2.200 €. Spolufinancovanie obce je teda vo vy5ke 2.500 €.

Poslanci hlasovali o schv6leni spolufinancovania Participativneho
komunitn6ho rozpodtu Trendianskeho samospr6vneho kraja na projekt ,,Zelenu
triedu m6me vonku" vo vy5ke 2.500 €, z celkovej vy5ky projektu 4.700C

Vlzsledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing.V. Backo, A. Dobrodenka, R. G6bor, J. Ho5m6nek,

Ing. P. Miduda, Ing. P. Mi5ik, J. P6nov)
Proti: 0 hlasov
ZdrLal sa 0 hlasov

Starosta obce navrhol do Rady Skolsk6ho zariadema pri MS zradov
poslancov JozefaP6nova, ktory sfhlasil.

Poslanci hlasovali oschv6leni za dlena Rady MS zradov poslancov Jozefa

P6nova

V)rsledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing.V. Backo, A. Dobrodenka, R. G6bor, J. Ho5m6nek,

Ing. P. Miduda, Ing. P. Mi5fk, J. P6nov)
Proti: 0 hlasov
ZdrLal sa: 0 hlasov

Obecnd zastupitel'stvo rozhoduje o navy5eni, zniL,eni rozpodtu.

Rozpodtovym opatrenim d. 10 (Priloha d. 1) sa zvy5uje rozpodet prijmov
o 16.100 €. Pr{jem bolo moLnd prekrodit' ztitulu prevodu prostriedkov
zkezervn6ho fondu a derpania irverovej linky. Obec podala Ziadost'o dot6ciu na

projekt zelen| trieda a bola fspe5n6. Spoluridast' obce predstavuje 2.500 €.

Rozpodtovd opatrenie zabezpeduje financie na projekt fpravou poloZiek energie

v oddieloch kultrirne sluZby, matersk6 Skola a zdkladn6 Skola. Obec sa zapojrla
do vyzvy na rekon5trukciu hasidskych zbrojnic. V 3.etape Ziada prostriedky na

zabezpedenie rychleho a bezpedn6ho vyjazdu, spoluirdast' na projekte
predstavuje diastku 476,72 €, iprava rozpodtu zvy5uje pouZitie rezervneho
fondu o diastku 500 €. Na poslednom zasadnuti sa na odvodnenie cesty pri MS
schv6lilo 600 €. Pr6ce budu vo vtid5om rozsahu, je potrebn6 navy5it' pouZitie

rezervndho fondu o 400 €. Obec nebola uspesn6 v Ziadosti o dot6ciu La

realizdciu zbern6ho dvora, nepouZit6 prostriedky vydlenen6 na spoluridast' tohto
projektu vo vyike 4.350 € budri poulite na pripravu a realiz6ciu oddychovej
z6ny s pamiitnikom ,,Behu okolo Dulova" vo vy5ke 4.350 €. Na rekonitrukciu



p6vodn6ho uditefsk6ho bytu na udebfiu ZUS je podfa cenovej ponuky potrebn6
vydlenit' 15.200 €, obec bude derpat'uver z otvorenej fverovej linky.

Poslanci hlasovali o schv6leni rozpodtov6ho opatrenia d. 10

Vfsledok hlasovania:

Za: 7 hlasov (Irg.V. Backo, A. Dobrodenka, R. G6bor, J. Ho5m6nek,
Ing. P. Miduda, Ing. P. MiSik, J. Pdnov)

Proti: 0 hlasov
Zdri,al sa 0 hlasov

Poslanci hlasovali o schv6leni pouZitia prostriedkov rezeryn6ho fondu nabelnd
vydavky vo vf5ke 1.000 € na mimoriadnu okolnost' ,,Odvodnenie obecnej cesty
pri MS" vzatv na vedomie Uznesenim d. 2012019, v zmysle ustanovenia $ l0
odsek 9 zirkona d. 58312004 Z. z. o rozpodtovych pravidl6ch fzemnej
samospr6vy a o zmene a doplneni niektorych z6konoy y z.n.p.

V)rsledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing.V. Backo, A. Dobrodenka, R. G5bor, J. Ho5m6nek,

Ing. P. Miduda, Ing. P. Mi5fk, J. P6nov)
Proti: 0 hlasov
ZdrLal sa: 0 hlasov

K 4. bodu: Diskusia
Pred 4 rokmi zadala v obci tradicia J6nskych ohriov. NajbliZ5iu sobotu, za

4 dni, budir J6nske ohne opiit'. Starosta obce oslovil poslanca J. Ho5m6nka, aby
zabezpeill hasidov na program pre deti. Spekadky na opekanie, vatru zabezpedi
obecny irrad. Starosta obce oslovuje poslancov, aby boli ndpomocni pri
organizovani akcie.

Ing. J. Samaj, starosta obce objednal do s61y kultirrneho domu rolety.
In5piroval sa pri otvoreni MS v druZobnej obci Bystiice pod Lopenikem. S6la

KD je v lete prehriata, potrebuje tienenie. Rolety sri vyroben6, starosta oslovil
s mont6Zou poslancov, brig5da bude budrici tyidei, pracovn6 dni po 19.00
hodine.

Druhy augustovy tyLdeh sa bude mallovat' obecny irad, vymenia sa

koberce za priemyseln6, rirad bude na ten das prest'ahovany do zasadadky.
Dovtedy je potrebn6 previest' opravu osvetlenia v zasada(ke, pomdie to aj pri
d'alSich akci6ch.

V predchddzajice dni boli dan6 dom6cnostiam zmluvne do uLivania
kompost6ry. 80 ks zostalo neprebratych, je na poslancoch, aby urdili komu mOZu

by' kompost6ry ponirknutl, napr. do dal5ich dom6cnosti s jednfm sripisnym
dfslom, do MS, ZS. Najsk6r sa budir dopytovat' obdania, ktori si kompostery
nevyzdvihli, di majri o ne z5ujem.



Ing. P. MiSik - v akom stave je rekon5trukcia chodnfka a (,akdme?

Starosta obce - peticiu na podporu opravu cesty adresovanri na TSK podpisalo
eaa 400 obdanov, bude odovzdand do podateline TSK. Rigol potoka je
zamerany, obec sa zapoji do vltzvy MAS a bude Liadat o dot6ciu na
rekon5trukciu. V sridasnosti prebieha st;t ai'hladd sa dod6vatef stavby, no nie je
zdujem. Z projektu bol vyiaty prechod, jeho osvetlenie a dopravnd znadenie.
Malo by to byt zabezpedend z TSK, nakollko cesta je ich.

R. G6bor - neboli sme tspe5nf v Ziadosti o dot6ciu na zbemy dvor?
Starosta obce obec dot6ciu nedostala, odvolali sme sa. Ak neuspejeme,
budeme op 1 oteni e r ealizov at z vlastny ch zdroj ov.

Mgr. A. Lup6kov6 - sa ospravedlnila za vystup podas zasadnuti a. Pyta sa,
predo je tak6 dllelile, aby v opravenom uditefskom byte bola kniZnica? Starosta
obce - rekonStrukciou byu sa zlskajfi samostatn6 toalety, ktor6 sa pri obecnych
akci6ch budir vyuLivaf a nemusi byt' otvoren6 Skola. Netvrdi, Le v byte musi by
kniLnica, ale vyuZit' byt na kabinet je Skoda. Ing. P. Miduda - ak bude v byte
kniZnica, na Skole mOLe fungovat' liter6rny krriZok. Mg.. A. Lup6kov6 - Skole
chybaju priestory, uvol'nili priestor na udebilu informatiky, jed61eil, priSli
o kabinety. Vel'a pom6cok majir uskladnenych v triedach, v zborovni je
regi stratirrna agenda.

J. Pari5ev - kto vypracoval projekt pri MS a kofko bude stdt? Starosta
obce - zodpovedn6 osoba na projektovanie cestnych stavieb. Rekon5trukcia by
sa mala realizovat cez prizdniny. Pr6ce sf rozpodtovand na 1 tis. €, ale dast'
znich by mala byt'realizovan6 sponzorsky. J. Pari5ev - je tamzahrnut6 i plocha
za kostolom? Doteraz je tam vr5iak zmdja apriestor je nevykoseny. Starosta
obce - projekt pripravoval Ing. arch. E. Mich6lek, na ploche za kostolom sri
pl6novane zatrdvhovade - parkovacia z6na, potok by mal byt' prekryty. No je
v spr6ve Povodia Vdhu. Obec md zfui1em, aby spr6va potoka pre5la pod obec.
Pri tej prileZitosti starosta obce pozval vedenie podniku do obce. Prejednali aj

moZnost' odvedenia daid'ovych v6d do koryta pri ,,Lip6ch", aby privalov6 vody
ne51i cez obec. J. Pari5ev - do br6ni v tom, aby sa upratal vr5iak z mhja a vykosil
sa priestor za kostolom? Chce to len ochotu. Starosta obce - ponirka J.

Pari5evovi moZnost' dohody na kosenie verejnych priestranstiev, je probl6m
zohnat l'udi na dohodu.

J. Pari5ev - dostal vyzvu na irhradu finandndho prispevku JPU. tJL je
vydislen6 suma projektu, je moLne dofi nahliadnut'? Starosta obce - obecn6
zastupitel'stvo schv iiilo Liadost' o JPU v lokalite Flrub6 Niva, riadi ich Okresny
urad, odbor pozemkovii a lesny, Trendin. Obec je tidastnikom konania, projekt
nedostala. Projekt md niekol'ko etap a postupne sa schvafujri. Treba sa

s dotazom obr6tit'na okresny :i;rad, Obec dost6va z6pisnice zkonani a zverejiluje
zaslanl vyh165ky, aby sa s nimi mohli irdastnici konania obozn6mit', doporuduje
obr6tit' sa na okresny irrad. J. Pari5ev - nech sa zvolS sch6dza vlastnikov, bola
len na zadiatku a ku konaniu sri pripomienky. Nezaplati, dokedy neuvidi projekt.
Starosta obce - doproduje J. Pari5evovi obr6tit' sa na okresny trad. J. Pari5ev -



ob6va sa, Le cesty v JPU nebudir zrealizovan6. Vlastnici pozemkov podpisali
pozemky pod cestu pri f . Borovom a doteraz tam nie je cesta. Ako sa budri
zdaitovat pozemky v JPU? Zvolajte sch6dzu, aby vlastnici dostali inform6cie.
Starosta obce - sch6dze zvolixa okresny irrad, odporfda J. Pari5evovi, aby sa

obr6til na okresny irad. A cesta pri P. Borovom je vo vlastnictve obce len po P.

Borov6ho, d'alSie pozemky sri vo vlastnictve sirkromnych os6b, s ktorymi ma I.
Borovy, d'alSi stavebnik , nSjomn6 zmluvy, aby rnal pristup k'svojmu pozemku
a stavbe. Ing. P. Miduda - obec neplSnovala vystavbu IBV v Dolnych Hrbkoch,
obdania tam mali sami zdujem stavat', tak im umoZnila. J. Pari5ev - kde sa

pl6nuje cesta na Flrubej Nive a kto ju zaplati? Starosta obce - cesta bude
projektovan6 ako dodasn6 na stavebny vyjazd vozidiel, bude 5 m Sirokil, aby
mechanizmy nezataLovali obec. Jednal s vlastnikom pozemku pod dodasnir
cestu, ktory dal suhlas. ESte nie je rozpodet cesty a nebudir to platit' vlastnici
v obvode JPU. J. Pari5ev - cesta bude hraden6 z obecnej kasy a zataLi kaZd6ho
jedndho obdana. Ing. P. Mi5ik - podfa vznesenych pripomienok sa v obci
neoplati robit' pre obdanov.

J. Pari5ev - prevzal kompostdr apodpisal zmluvu o n6jme na 5 rokov, do

sa bude diat' potom? MOZe si kompost6r upravit'? Ing. P. Miduda - po 5 rokov
prejde komposts6r do vlastnictva obdana, podas pren6jmu si kompost6r obdan
nem6Ze upravovat'.

J. Pari5ev odovzdal zitpis do kroniky, doteraz nebol obozn6meny
s odpoved'ou. Starosta obe - budrici tyLdeh odpovie kz6pisu. J. Pari5ev - je 10

rokov od oslavy zaloilenia obce, bola vydan6 monografia, ak m6te zitujem
o nov6 vydanie, treba oslovit' vydavatef a, mal povinnost' 10 rokov archivovat'
tladiarensk6 plachty, tlad by bola lacnej5ia. UZ bol osloveny obdanmi, di nem6
knihy na predaj. Ak by obec chcela dotlad, vedel by doplnit' dal5ie prfspevky,
vybudovanie pietneho miesta" Starosta obce * registruje desat'rodn6 vyrodie, pri
tradidnom Behu okolo Dulova chce pripravit' v s61e KD vystayv zo Livota obce,
takisto prezentdciu spolodnosti p6sobiacich v obci. Ponrika aj J. PariSevovi
pripravit' prezentdciu o novych zistenych skutodnostiach. Taktiel m6Le zistit
moZnost' doplade monografie.

K 5. bodu: Ziver
Starosta obce Ing. J. Samaj pod'akoval pritomnym za irdast' a ukondil

zasadnutie.
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Zdpisnicaje preditanl, a overend
Overovatelia



Wlaht, ;,4

Rozpodtov6 opatrenie c. 10
ktonim sa upravuje rozpocet k '19.6.2019

v celfch €

O prekro6eni,viazani rozpodtu, fprav€rch (nad Stis. €) medzioddielmi, paragrafmi rozhoduje OZ

Pr'rjmy
Zdroj

Podpo-
loZka

Text Doteraz
upraveni
rozpodet

Upravenj
rozpoEet

19.6.
Rozdiel

Prevod prostriedkov z RF

zdroj 46 900

PriiatV dlhodobV bankovV Uver

Spolu zdroj 52

SPOLU 6100

Vyidavky

KULTURNE SLUZBY -450

Paragraf
Skupina
Trieda

Poloika
Podpolo2ka

Text Upraven!
rozpodet
doteraz

Upraven!
rozpo6et

19.6.
Rozdiel

Zdroj4l - vlastnd

0820 1632 te 10 B10l 10 3601 . _450

PRIMARNE VZDELAVANIE +'1750

09121 1632 Enerqie I 260 510 -750

633 Material 0 2 500 +2500

Spo/u zdroi 41 0

CESTNA DOPRAVA

Zdroj 46 - in6 zdroie (Rezeruny fond)
OCHRANA PRED POZIARMI 5OO

ni.chlY,a bezP'
vyjazd

neprijatli projekt

odvodnenie

PREDPRIMANNT VZDELAVANTE

09111

NAKLADANIE S ODPADMT (Zbe

1 1635006 lOprava ces 6001 10001 .+400

OST 4 350OBCIANSKA VYBAVEN odd azona
0660 1716 Proiektovdr dokument6cia 0 350 +350

7 17 001 Realizdcia stavbv 0 4 000 +'4000

Spolu zdroj 46 900

Zdroj 52 - Averov1 zdroie

Spolu zdroj 52 15

SPO
!t6


